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Abstract (en)
The invention relates to an information carrier for clamping on rods (S), in particular clothes-rails or the like with a retaining clip which with its two
first limbs, which are made of resilient material, forms an essentially C-shaped clamping jaw for receiving the rod (S), with at least one second limb,
which protrudes into the clamping jaw and with a subregion of its side surface forms a retaining region for acting in a resilient manner on the rod (S),
and for the purpose of obtaining a greater range of use the invention proposes that the second limb (3) be integrally formed in a resilient manner on
the free end (2') of the first limb (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Informationsträger zum Aufklemmen auf Stangen (S), insbesondere Kleiderstangen oder dergleichen mit einer
Halteklammer, welche mit ihren beiden ersten Schenkeln aus einem federnden Material ein im wesentlichen C-förmiges Klemmaul zur Aufnahme der
Stange (S) ausbildet, mit mindestens einem in das Klemmaul ragenden zweiten Schenkel, welcher mit einem Teilbereich seiner Seitenfläche einen
Haltebereich zur federnden Beaufschlagung der Stange (S) ausbildet, und schlägt zur Erzielung eines größeren Verwendungsspektrums vor, daß
der zweite Schenkel (3) am freien Ende (2') des ersten Schenkels (2) federnd angeformt ist. <IMAGE>
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